

Styremøteprotokoll nr. 4 - 2024



Det ble den 13.05.2024 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og Fiskerforening på klubbhuset i Novika.

Til stede: Geir Arne Otting, Christer Øveraas, Monica Mathisen, Harald Inge Mathisen, Jan Balseth, Anne Marte Vikhammer, Andreas Otting. Geir-Ove T Ringkjøb kom til sak 26/2024

Ikke til stede: Morten Naustvoll, Roger Bjørsvik, Aleksander Fossum, Bjørn Roald J Pedersen, Linda Grovassbakk, Hugo Berg

Sak nr. 21/2024 Godkjenning av forrige møteprotokoller

Styreprotokoll 2 og 3 ble godkjent med forbehold om at saksnummer må korrigeres. Og Christer legger de ut, samt lager de på OneDriven til ALJFF

Sak nr. 22/2024 Økonomi

Jan orientere om status per dagsdato. Hytte konto er tom, og det er ikke mye igjen på hovedkonto. Mako på penger, men i disse tider starter sesongen og da kommer nye midler inn.

Fokus på utgifter og at det søkes på midler i forskjellige anledninger, Leder og Nestleder har jobbet mye med det i den siste tiden.

Sak nr.23/2024 Utleie hytte i Hattfjelldal

Det er en dag til med arbeid før den kan leies ut. Christer og Morten reiser opp en lørdag. Satser på at den er utleieklar fra 1. Juli. Jan legger ut hytta på Inatur, for å reklamere at den er mulig å leie.

Sak nr.24/2024 Øke inntekter på gapahuk

Det kommer inn lite penger på bruk av denne. Forslag til hva som bør gjøres: En beskrivelse av gapahuken, og hva formålet er med den. Sette opp en plakat med vips nr. Christer har en plan om å lage eventyrsti i tilknytning til den. Jan sjekker om plakat med Vippsnr og litt info, som kan settes synlig opp.

Sak nr. 25/2024 Økning av utleiepriser

Er leien av klubbhuset for lav? Er det mulig å øke den litt? Det ligger en prisliste ut på nettsiden som har feil priser. Vi setter opp prisen til 2500,- Christer fikser, samtidig oppdaterest prisliste på nettside.

Sak nr. 26/2024 Gapahk i hundeluftegård

Styremøteprotokoll nr. 4 - 2024



Hundeutvalget har fremmet et ønske om å få sette opp en gapahuk i tilknytning til hundeluftegård. De har folk til å støtte den opp, men har ikke finansiering (ca 12000,-). I budsjette er det budsettert med 5000,-, vanskelig å gå uten om dette . Alternative er å søke sparebank 1. om prosjekt midler på dette? Kan prisene økes, hundeluftevalge lager forslag til nye priser. Christer søker og Geir Ove skriver søknad.

Sak nr. 27/2024 Eventuelt

- **Dugnad**
Vi treger å få til dugnad snarest. Prøver å få til 22. mai. Christer lager arrangement på FB på dette.
- **Våpenansvarlig**
Vi må ha våpenansvarlig for å låne ut kunne låne ut våpen, per nå har bare Christer lov å låne ut våpen. Vi har behov for flere. Forslag: Alle standplassledere bør være våpen ansvarlig. Christer tar opp dette på møte med standplassledere 27.mai.
- Vi må få bedre kontroll på skudd og duer. Hvor mye går ut. Vi trenger bedre rutiner. Forslag er å loggføre det som går ut, og ha en vareopptelling på hva man har. Christer lager skjema
- Instruktors kurs på haglebanen
Vi har fått 5 nye instruktører nå.
- Båt messe
Andreas Otting deler om hvor og når det er folk. Christer oppretter et arr. For å få delt de vakten hvor det mangler folk.
- Konfidensiell styresak